

基督教宣道會大澳幼稚園
通告：「互動學習平台及親子護齒計劃」講座

Ref:2018-30

敬啟者：

本校為讓家長對電子互動學習平台—Kiddie World 更進一步了解，透過平台隨時隨地與孩子進行親子學習，故特別邀請教育出版社負責人，講解透過電腦或手機應用程式之使用方法，並為本校家長及學生提供更優質電子化學習，祈望為幼兒創造更美好學習空間。

另外為培養孩子從小愛護牙齒及有良好飲食習慣，本校將講解如何運用獎勵計劃，於2月25日開始連續十二星期親子護齒計劃，盼望家長與幼兒共同參與，現將有關詳情列寫如下：

兒童為本園學生及家長舉辦『互動學習平台及親子護齒計劃』之講座；

日期：2019年2月23日(星期六)

時間：上午10:30至12:00

地點：大澳永安街81號本校課室

對象：家長及學生

備註：

若家長出席參與，請填妥回條於2月22日(星期五)或之前交回班主任，代為辦理；為方便統計，參加與否亦需填寫回條，謝謝。

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長：陳美蓮 謹啟

二零一九年二月二十日

✂

回 條

Ref:2018-30

※ 請於2月22日(星期五)或之前交回班主任 ※

本人將會出席 / 不會出席 2月23日(星期六)上午10時30分至12時之「互動學習平台及親子護齒計劃」講座。

此致

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：_____

班 別：_____ 學生姓名：_____

日 期：_____ 聯絡電話：_____

C & M A Tai O Kindergarten
2018-2019“E-Learning Platform and Love Teeth Program Talk” Notice

Ref:2018-30

20th February,2019

Dear Parents,

The tutorial of E-learning platform (Kiddie World) will be organized by the Hong Kong Education Publisher. We are pleased to invited parents to learn with children through the e-platform.

The organizer will explain how to access the news and information of the school via computer or mobile phone. We hope to create a better learning platform for children.

In order to help children to establish good oral health care habits, the principal will also introduce the “Love Teeth with Your Kids Program” to parents. The program will be started from 25th February,2019 with the duration is 12 weeks. Parents are strongly encouraged to participate in the program with children.

Details are as below:

Date:	23-2-2019 (Saturday)
Meeting time:	10:30 am-12:00pm
Venue:	At School (G/F, Wing On Street No.81, Tai O)
Targets:	Parents and Students

Remarks: Please return the reply slip to the class teacher on or before 22 February (Friday) if parents are attending to the talk, thank you.

Principal
Ms. Masiy Chan
Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten

Reply Slip

Ref:2018-30

2018-2019“E-Learning Platform and Love Teeth Program Talk” Notice
※Please return to the class teacher on/before 22 February,2019 (Fri)※

I, the parent/guardian of _____ (Student’s name) of Class _____.
acknowledge the receipt of the circular regarding the “E-Learning Platform and Love Teeth Program Talk” and I will * participate / not participate in the performance.

*Please circle your option.

Signature of Parent: _____

Contact Number: _____

Date: _____